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Na osnovu clana 187.1188. Poslovnika Skupstine Crne Gore, ministru zdravija dr Kenanu
Hrapovicu postavljam sledece

Poslanicko pitanje

Koliko sredstava su Ministarstvo zdravija I Fond zdravsta ulozili u kupovinu medicinske
opreme 1 kadrovskog jacanja zdravstvenlh ustanova na sjeveru Crne Gore za period 2017-
2018. godine?

Obrazlozenje

Politlka Vlade Crne Gore je podlzanje kvaliteta zdravstvene zastlte na nivou citave Crne Gore
gdje treba da se obezbijedi dostupnost i kvalitetna zdravstvena zastlta i za gradane sjevera
Crne Gore. U poslednje vrljeme je pusten u rad savremeni skener u Opstoj bolnlcl u Niksicu.
Takode je nabavijen i pusten u funkciju multislajni CT skener u Qpstoj bolnici u Bijelom Polju
cija je vrijednost 330.000 eura. Osim savremenog skenera u ovoj bolnici nabavijen je i OCT
aparat, aparat za ergometriju, Ultrazvucni aparati i druga oprema. Na ovaj nacin Opsta
bolnica u Bijelom Polju podize nivo zdravstvene zastite i stice pretpostavku da povrati nivo
regionalnog zdravstvenog centra.

Kapitalnim budzetom za 2018. godinu predviden je iznos za 11,8 miliona eura za
zdravstvene ustanove. Od tog iznosa za Opstu bolnicu u Bijelom Polju su opredijeljena
sredstva u iznosu od 540.771 eura.

Ovako dobar trend nabavke neophodne medicinske opreme siguran sam da se odvija i u
ostalim zdravstvenim ustanovama na sjeveru Crne Gore.
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Za kvalitetnu zdravstvenu zastitu prije svega neophodno je kadrovsko jacanje istih. Siguran

sam da se i na torn poiju intezivno radi i da se ulazu znacajna sredstva, bez obzira na pojavu

kadrovskog odliva iz ovih ustanova.

Koliko je sredstava ulozeno za prijem novih Ijekara, koliko je dodijeljeno specijalizacija za

zdravstvene ustanove na sjeveru Crne Gore i koliko je sredstava opredijeljeno za njihovu

kontinuiranu edukaclju?

Odgovor na poslanicko pitanje molim da mi dostavite I u pisanoj form!.

Poslanik

Dr Suad Numanovic


